
Reunió ordinària de la Junta del AFA de l’Escola Ferran Sunyer

Assistents: Miriam, Anna, Natxo, Àlvar, Suzanne, Sandra, Xavi, i Xènia

Data: 01 de desembre de 2022

Hora: 16.45h-18.30h

Lloc: Sala de mestres

ORDRE DEL DIA

1. Aprovacions actes passades.

2. Escacs.

3. Detalls patges i organització.

4. Creació correus comissions/àmbits.

5. Infoferranet.

6. Resum comissió patis.

7. Assemblea.

8. Tabals.

9. Organització festa Sant Antoni (carruatge i cercavila).

10. Valoració festa tardor.

11. Manteniment exterior.

12. Torn obert de paraula.

1. Aprovacions actes passades.
S'han aprovat les actes.

2. Escacs.
S'ha deixat el tema per a la següent junta.

3. Detalls patges i organització.
Tots dos patges estan confirmats. Se'ls avisarà que han d'estar a l'escola a les
8.30h. Cal parlar amb l'escola per veure si cal muntar l'envelat, així es demana
voluntariat. També cal saber si cal comprar caramels.

4. Creació correus comissions/àmbits.
Cal crear un correu nou per a l'àmbit d'Entorn, i es mirarà si es poden canviar tots de
'ampa' a 'afa'. Txavi s'afegirà al grup de WhatsApp com a responsable d'Entorn.

5. Infoferranet.
L'escola farà un número pels grups de 6è i 5è amb un tema central. Vindrà un
periodista a parlar amb els grups, com es va fer el curs passat. Caldria augmentar el
pressupost, ja que caldria maquetar, imprimir i pagar al periodista. Primer, es
preguntarà a les famílies per saber si algú de l'escola voldria donar un cop de mà.



6. Resum comissió patis.
S'ha acabat la primera fase del projecte, en la qual s'han reunit les opinions i les
idees de les famílies, l'escola i els infants. Els arquitectes presentaran el primer
esborrany al gener.

Mentrestant, cal mirar el tema de la porta i la rampa de l'Aiguajoc per veure si es pot
incorporar al pati. Així es pot canviar de costat la porta d'accés a l'escola i guanyem
una mica d'espai al pati. En Natxo parlarà amb la responsable de l'Aiguajoc i la
Maria es posarà en contacte amb la Mar per veure com podem saber si aquest
espai es pot utilitzar en aquesta capacitat.

7. Assemblea.
L'assemblea es farà el 26 de gener. Hi haurà una reunió per parlar de les
subvencions el 15 de desembre i una segona per acabar amb el tema el 15 de
gener, així es pot presentar a l'assemblea.

8. Tabals.
S'ha aprovat el pressupost per comprar material nou per als tabals.

9. Organització festa Sant Antoni (carruatge i cercavila).
Es va parlar d'organitzar els grups del carruatge abans de les festes, per tenir-lo
preparat en tornar. També es parlarà amb enJonàs per veure si els tabals poden
sortir a la cercavila. Amb en Jonas també es parlarà de treure els tabals per a la rua
de carnestoltes al febrer.

10. Valoració festa tardor.
L'Anouk farà la revisió de comptes. Falten alguns tiquets encara. Algunes reflexions
són:
Fa falta una paella més gran i feta amb brou en comptes d'aigua.
Cal demanar taules i cadires de l'ajuntament per evitar un sobreesforç.
Es pot mirar la possibilitat de vendre alguns tiquets el mateix dia o tenir punts de
venda visibles durant la setmana anterior.
Cal incorporar l'ús de tiquets a la barra, tal com es fa a les altres festes.
Cal demanar les carpes amb més antelació.

11. Manteniment exterior.
La Mar està al corrent i ho ha demanat a neteja per tenir l'exterior de l'entrada de la
porta del carrer Viladomat amb condicions. Si veiem que no passa res amb el tema
durant el mes vinent, parlarem de la possibilitat de fer-ho nosaltres.

12. Torn obert de paraula.



El dia 28 de novembre, va haver-hi una inspecció de la senyalització de la zona
escolar gràcies a una petició d'Entorn. S'ha posat en contacte amb la Guàrdia
Urbana també per parlar del tema del civisme.

A través de la Revolta Escolar, Entorn va participar en una iniciativa de Clean Cities
per mesurar els nivells de contaminació entorn de l'escola.

Una nena de 5è ha tingut la idea de fer un campionat d'awalé. Hi ha un pare de
l'escola que sap jugar-lo i se'l podria preguntar si vol ajudar a muntar-lo. Es podria
fer durant la festa de la primavera o un diumenge de patis oberts.

Una mare de 2n ha proposat una xerrada sobre la prevenció d'assetjament sexual.
S'ha decidit continuar endavant amb la proposta.

Una idea per a recaptar fons per a les colònies de l'escola és fer una rifa. Es parlarà
amb direcció del tema de les colònies.

També es preguntarà a l'equip directiu quines llengües es parlen a la comunitat
escolar.


